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Verslag   Algemene Ledenvergadering SeniorenVereniging Rijen 

05 april 2023  om 13.30 uur in De Boodschap 

              Aanwezig: 7 leden van het bestuur  - 70 leden  

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter Truus Noij heet iedereen welkom. Ze geeft aan blij te zijn dat er zoveel 

mensen zijn gekomen. De vereniging heeft een fantastisch en druk jaar achter de rug. 

De nieuwe activiteiten - te weten stoelyoga en een nieuw koor - slaan goed aan. Het 

koor kan nog wel wat mannen gebruiken. Dat alles zo goed loopt is voor een heel 

groot deel te danken aan onze vrijwilligers: dit zijn de pijlers van de vereniging. 

Momenteel zijn we bezig met het restylen van De Oase. Het plafond en de verlichting 

zijn al aangepakt, maar er is nog veel werk. Eind van de maand wordt er geverfd. 

Hiervoor komen we nog enkele mensen tekort: dus schroom niet om je aan te 

melden. Deze zomer zal De Oase vanwege de werkzaamheden ook deels gesloten 

zijn.  

Ook zijn we bezig met het 70-jarig bestaan. Er wordt van alles georganiseerd. Op 17 

september zal de Open Dag zijn  waar iedereen mag komen.  

Dit alles wordt gedaan naast onze gewone activiteiten, maar met dit bestuur lukt dat 

goed.  

 

2. Verslag algemene ledenvergadering 30-03-2022.   

De notulen worden goedgekeurd.  

 

3. Bestuursverkiezing:  

Aftredend:  

3.1 Charles Verhoosel. Charles is onze penningmeester. Er heeft zich niemand 

aangemeld voor deze functie. Charles heeft één periode van drie jaar gedaan en 

is nog één jaar beschikbaar. We zijn druk op zoek naar een nieuwe 

penningmeester. Charles wordt herkozen. 

3.2 Marian Heesbeen. Coördinator communicatiegroep. Marian is verantwoordelijk 

voor onze schitterende Nieuwsbrief en de stukjes in het Weekblad en op de 

website. Ook voor deze functie heeft zich niemand aangemeld. Marian heeft één 

periode van drie jaar achter de rug en is herkiesbaar. Marian wordt herkozen.  
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3.3. Hanneke Thielen-Seelen. Hanneke is verantwoordelijk voor de Speciale  

       Activiteiten. Door het steeds uitstellen en verzetten van de vergadering was zij er  

       doorheen geglipt. De mededeling dat ook Hanneke herkiesbaar is daardoor later  

       gemeld dan bij de andere twee aftredende bestuursleden. Hanneke heeft er  

       twee periodes van drie jaar opzitten, ze is aftredend en herkiesbaar. Hanneke  

       wordt herkozen.  

       Het is tevens het laatste jaar van onze voorzitter Truus. Ook voor deze functie  

       wordt gezocht naar een opvolger.  

 

       N.B. Een bestuurslid kan maximaal drie keer drie jaar deelnemen aan het bestuur.  

         Bij uitzondering kan dit voor korte tijd verlengd worden. Bijv. als er nog geen       

         nieuw bestuurslid is gevonden of wanneer er teveel bestuursleden tegelijk  

         stoppen.  

 

4. Jaarverslag 2022.   

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 

5. Vaststellen Jaarrekening 2022. De penningmeester neemt het woord.  Charles geeft 

aan blij te zijn dat er veel informatie uit de activiteitengroepen is gekomen. Hij licht 

de jaarrekening toe. Charles benoemt specifiek de restyling van De Oase, omdat dit 

afwijkt van vorig jaar. Uit het goede ideeënfonds heeft de SVR €12.500,- gekregen. 

De raming van de kosten voor de restyling kwam uit op €50.000,-  De Boodschap 

neemt hiervan de helft voor zijn rekening; de SVR past uit eigen middelen nog 

€12.500,- bij. Voor het overige komt de jaarrekening ver overeen met die van vorig 

jaar. Er zijn geen vragen.  

 

6. 6.1. Verslag kascommissie 2022 + 6.2. Benoeming kascommissie en reserve lid. 

6.1.Sjef Douma en Wim Schaffelaars hebben zitting in deze commissie. Zij hebben de 

kas gecontroleerd en in orde bevonden. Sjef neemt het woord en geeft aan dat alles 

perfect administratief is verwerkt en bedankt de penningmeester hiervoor. Na advies 

van de commissie wordt er door de aanwezige leden décharge verleend. Hiermee is 

de jaarrekening vastgesteld.  

6.2. We nemen afscheid van Sjef Douma met dank voor de inzet. Wim Schaffelaars 

blijft nog een jaar aan, samen met Cor Andeweg (reserve lid van vorig jaar). Nel 

Willemen biedt zich aan als nieuw reserve lid.  

 

7. Begroting 2023.   

De begroting wordt vastgesteld. Er zijn geen vragen over.  

 

8. Vaststellen contributie 2024.  

Deze blijft hetzelfde namelijk €25,-  

 

9. Beleidsplan 2020-2022.  
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Er is een beleidsplan gemaakt. Een van deze zaken is Wonen en Zorg. In de aanloop 

van de verkiezingen is er aan alle partijen gepraat over dit onderwerp. Dit vonden ze 

allemaal heel belangrijk. Na de verkiezingen was hier niets van te zien. Samen met De 

ABG-gemeenten wilden ze deze woonvisie opstellen en dus nog niet in de gemeente 

Rijen beginnen.  

Samen met de SVR Molenschot en Gilze hebben ze een gesprek aangevraagd bij de 

gemeente. De woonvisie van de gemeente kon wat hen betreft gewoon uitgewerkt 

worden. 21-04 is er een info-ochtend over Wonen. KBO Brabant hoe denken we na 

over wonen in de toekomst. Deze mening kunnen we dan meenemen naar de 

gemeente.  Heel belangrijk om dit aan te kaarten gezien het groeiend aantal 

ouderen. Vervoer en openbare ruimte moet toegankelijk zijn. Is allemaal nog niet zo 

goed geregeld binnen de gemeente. We kunnen het in ieder geval duidelijk maken. 

Ook onderwerpen waar we mee bezig zijn.   

 

10. Wijziging statuten.   

Voorafgaand aan het wijzigen van de statuten moet dat gemeld worden aan de 

leden. Dat gebeurt dus hierbij. Vanuit de statuten wordt het huishoudelijk reglement 

aangepast, maar dit gebeurt pas als de statuten zijn goedgekeurd. Alle afspraken en 

procedures worden vastgelegd in een soort handboek, wat toegevoegd wordt aan 

het huishoudelijk reglement.  

 

11. Mededelingen:  

Ingrid Scheifes is afwezig. Ze heeft een ingreep gehad. Het duurt wat langer dan 

gedacht, maar het gaat goed met haar.  

We hebben in het bestuur besloten dat er vanaf de zomer alleen nog maar met een 

pinpas betaald kan worden. Het verwerken van cash geld geeft veel werk. Het moet 

worden geteld, de kas moet worden opgemaakt en vervolgens moet het worden 

weggebracht. Dat is naast de tijd en inzet die hiervoor nodig is, ook niet wenselijk in 

verband met de veiligheid. Vanaf 1 juli gaat dit in. Wettelijk gezien is dit toegestaan 

vooropgesteld dat dit aangekondigd wordt en zichtbaar is. Het komt in de 

Nieuwsbrief en zal in De Oase opgehangen worden. Voor muntjes van € 0,50 voor de 

biljarters wordt gezorgd. Met de pinpas kun je losse consumpties pinnen, maar ook 

een consumptiekaart kopen, net zoals nu het geval is.  Het gebruik van de pinpas 

geldt alleen voor De Oase. Elke activiteitengroep die met geld werkt, kan dit zelf 

regelen. Mogelijk zullen enkele leden wat hulp nodig hebben bij het gebruik van hun 

pinpas.  

Komend jaar komt er geen cursusboekje meer. Tot aan de zomer blijft het 

cursusboekje van 2022-2023 gelden. De reden dat we hiermee stoppen ligt in het feit 

dat verschillende cursussen weinig belangstelling hadden. De kosten van het 

cursusboekje werden voor de overblijvende cursussen te hoog. De Nieuwsbrief biedt 

voldoende mogelijkheid om de cursussen te promoten. Op de website komen alle 

cursussen van het hele jaar, per Nieuwsbrief worden de dan geldende 

cursussen/workshops gemeld.    
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Het werven van nieuwe leden voor een activiteitengroep kan via een Open Dag, 

waarvoor ook ‘reclame’ gemaakt wordt in de Nieuwsbrief. 

De vraag over eventuele onderscheidingen van leden is in het bestuur aan de orde 

gekomen, maar ze zijn er niet uitgekomen. Als je dit wilt doen moet je criteria 

hebben. Het is lastig om te weten wie wel of wie niet. Maar om nooit iemand in het 

zonnetje te zetten is ook niet de bedoeling.  De gastvrouwen/heren zijn het hart van 

de vereniging. Twee daarvan – Joke van Gils en Riet Kock -  zorgen ervoor dat elke 

dag De Oase geopend en gesloten wordt. Riet doet dit al 30 jaar; Joke zo’n jaar of 12, 

zij maakt ook dagelijks de kas op. Voor hen een mooie bos bloemen als dank je wel. 

Onder applaus van de leden nemen zij deze in ontvangst. We hopen dat we nog lang 

van hen mogen genieten. 

 

12. Rondvraag en sluiting  

Cor Andeweg heeft vanuit zijn vroeger werk veel te maken gehad met privacy. Hij 

vraagt of iedereen goed in de gaten houdt dat er niet zomaar persoonsgegevens 

verstrekt worden. Hij bedankt de leden dat hij volgend jaar de kas mag controleren.  

Albert Grunwald geeft aan dat deze vergadering perfect is voorbereid en daardoor 

ook zo vlot kon verlopen. Met dank aan het bestuur. Ook het bestuur krijgt een 

applaus.  

De vergadering sluit om 14.40 uur. 

 

Louise Keijzers, Secretaris SV - Rijen  

 


